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Protokoll fört vid Svenska Sidvagnsklubben SVEA:s 
styrelsemöte i Lidköping den 08 augusti 2015 
Org.nr. 802419-4972 
 
Närvarande: Hans Hallström Ordförande 
Kjell-Ove Johansson Sekreterare 
Månika Sager  Kassör 
Jonas Jansson  Ledamot 
Roger Rundblad Ledamot 
 
§1 Mötet öppnas:  Ordförande hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§2 Dagordningen: 
 Dagordningen godkändes. 
 
§3 Årsmötet 2016:  Beslutades att hålla årsmötet samma tid, d.v.s. helgen före midsommar 2016. 
 Datum blir den 2016-06-18.  
 Platsen blir i första hand i Höganäs om det går att ordna i samband med Mini-Jumbot där. 
 I andra hand kan mötet hållas i Lidköping. Någon form av aktivitet skall ordnas i samband 
 med mötet. Styrelsen undersöker möjligheterna. 
 
§4 Sidvagnen:  Jonas lovade komma ut med en tidning inom en snar framtid. Tidningen måste komma ut 
 på våren så att sommarens aktiviteter och kallelse till årsmöte kommer medlemmarna 
 tillhanda i tid. Styrelsen bevakar att så sker. 
 
§5 Trikar: En förfrågan har kommit om trikar är välkomna i klubben. Något formellt hinder finns inte. 

Stadgarna säger att man skall vara intresserad av sidvagnar för att vara medlem. 
Beslöts att de är välkomna som medlemmar. 

 
§6 Jumbo-run 2016:  Jumbo-run kommer eventuellt att hållas i Kalmar. Något slutgiltigt beslut finns inte ännu. 
 Förhandlingar pågår och sköts av Jumbo-run ansvarig. 
 
§7 Ekonomin:  Månika rapporterade att ekonomin är god. 
 
§8 Övriga frågor:  Inga övriga frågor fanns. 
 
§9 Mötets avslutande:  Ordförande Hans Hallström avslutade mötet och tackade för visat intresse 

 
  
Vid protokollet   Ordförande 
 
………………………….   ………………………... 
Kjell-Ove Johansson   Hans Hallström 
 


